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 ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 16.01.2024, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 6 din 16.01.2024 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 10 

consilieri din 10 convocaţi prin dispoziția  nr.  6/16.01.2024. Materialele înscrise pe ordinea de 

zi au fost comunicate consilierilor locali prin mijloace electronice. 

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 Se supune la vot ordinea de zi propusă. 

   

  Se aprobă cu un număr de 10 voturi pentru.  

  Se predă conducerea şedinţei dlui. preşedinte de şedinţă. 

 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobare înregistrare în SNEP   

 

Dl. primar - prezintă proiectul hotărâre. A fost înaintat la comisia economică. Este vorba 

despre posibilitatea achitării taxelor, impozitelor locale şi altor taxe prin mijloace electronice. 

Dl. Angheluşi - trebuie să ne aliniem şi noi la acest mod de plată. Să vedem dacă vor fi 

persoane care vor plăti. 

Dl. Grădinaru - aşa cum spunea şi dl. Angheluşi, trebui şi noi să ne aliniem la cerinţeă 

foarte bine. Sunt primării care au implementat acest tip de plată a taxelor şi impozitelor. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 10 voturi. 

 

Dl. Grădinaru - doresc să spun şi eu ceva la diverse. Este vorba de dl. Sorin Prisecaru, de 

la gară. Până acum era şi mama lui acasă. Am înţeles că a fost luată cu salvarea, deoarece a 

căzut. Vecinii mi-au semnalat acest aspect. Ei mai merg, care cum pot şi îl mai ajută, ăi fac 

focul şi le mai duc şi mâncare. Dar nu pot tot timpul, deoarece oamenii au şi ei serviciu. Acesta 
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nu are pensie, doar mama sa. Poate reuşim să-l ajutăm şi să poată beneficia şi el de pensie. La 

ce diagnostice are, sunt sigur că i se acordă măcar pensie de handicap. Persoana de la asistenţă 

socială poate să meargă la ei şi să-i facă o anchetă socială. 

Dl. Maloş - eu, împreună cu asistenta socială şi dl secretar am fost la domiciliul acestuia, 

anul trecut. Atunci mama sa se deplasa, avea mâncare însă am găsit şi multe cutii de bere lângă 

pat. 

Dl. secretar - da, aşa este. Am fost la dumnealui, mi-a arătat portofelul cu bani în el, 

spunea că nu are nevoie de nimic atunci. Poate acum, dacă s-a mai deteriorat, este posibil să 

aibă nevoie de intervenţie. 

Dl. primar - nu am primit nici o sesizare de la dumnealui. Nici de la vecini nu am primit 

nimic. Chiar şi eu am stat de vorbă cu el şi spunea că nu are nevoie de nimic. O să trimitem 

asistentul social, cu dl. viceprimar. Puteţi merge şi dumneavoastră dle. Grădinaru, mâine 

dimineaţă. 

Dl. Grădinaru - eu v-am adus la cunoştinţă în calitate de consilier local, ceea ce mi-au 

semnalat vecini ai acestuia. Chiar vă rog să mă anunţaţi şi voi merge şi eu. 

Dna. Marin - sunt nişte câini care umblă pe stradă liberi şi sperie oamenii şi copii. Unul 

are stăpân, dar nu ştiu de ce este liber pe stradă. Ar trebui făcut ceva cu aceştia. 

Dl. primar - avem o situaţie legată de grajdul de la fosta cooperativă. Grajdul a fost 

preluat de către noi şi se află într-o stare avansată de degradare. Prezintă un pericol real. Vin 

oameni cu oile şi se adăpostesc acolo, existând pericolul să se dărâme peste aceştia. Vom iniţia 

un proiect de hotărâre prin care să aprobăm demolarea acestei construcţii, că de refăcut nu se 

pune problema. 

Dl. Grădinaru - poate ar trebui să punem nişte afişe cu pericol de prăbuşire. 

Dl. primar - nu ştiu cât bagă oamenii aceste afişe. Nu le pasă şi se adăpostesc acolo. 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                            SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

HAMBURDĂ MIHAI                    LUNGU CORNEL 


